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С позиции автора рассматривается трансформация коррупционных преступлений в сфере государственно-служеб-
ной деятельности. Проанализированы предложения президента В.В. Путина по внесению поправок в Конституцию 
Российской Федерации, касающиеся принципов единой системы публичной власти. Сформулирован комплекс пред-
ложений по совершенствованию нормативных правовых актов, способствующих улучшению правового регулирова-
ния государственной службы.
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From the author’s point of view, the transformation of corruption crimes in the sphere of public service activities is considered. 
The article analyzes the proposals of President Vladimir Putin to amend the Constitution of the Russian Federation concerning 
the principles of a unified system of public power. A set of proposals for improving regulatory legal acts that contribute to 
improving the legal regulation of the public service is formulated.
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